
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 22. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 664
Er ministeren enig med sin forgænger i, at definition af behandlingsform af dansk affald – 
deponi eller nyttiggørelse – udelukkende er et norsk anliggende, når deponeringen sker 
i Norge? Og kan ministeren bekræfte, at det er planen fremover at deponere det danske 
affald over havniveau på Langøya efter øen er fyldt op, og at dette øger risikoen for 
udvaskning til Oslofjorden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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